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Oddajemy Wam gazetkę, nad którą pracowaliśmy 
przez całe 2 miesiące!
Na naszych warsztatach dziennikarskich 
nauczyliśmy się dużo o pracy dziennikarza.
Mieliśmy okazję rozmawiać z radną naszej dziel-
nicy o problemach (strona 5), pytaliśmy naszych 
rówieśników, jakie pomysły mają na dalszy rozwój 
Sławina (strona 4), przeprowadzaliśmy wywiad 
z mieszkańcami naszej dzielnicy, zbieraliśmy 
materiały, które wykorzystaliśmy do stworzenia 
jednodniówki „Nasza dzielnica Sławin” którą 
właśnie czytacie .
Mamy nadzieję ,że nasza gazeta Wam się 
spodoba!
Grupa dziennikarska 
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Największe problemy Sławina 
Monika Flis, Kasia Kalicaa 
 
Brak basenu
Basen jest najbardziej wyczekiwany i potrzebny 
według uczniów i nauczycieli SP 14 i nie tylko. 
Jak wiadomo był już sporządzony projekt basenu 
przy Szkole Podstawowej nr 14, lecz miasto się 
wycofało. Mimo to mieszkańcy Sławina dalej 
wyczekują  basenu .

Brak SkatePark-u
Na Sławinie jest dość dużo tzw. ,,Skate-ów ”, 
którzy nie mają miejsc do rozwijania swojej 
pasji. Ćwiczą na ulicach, które są dla nich bardzo 
niebezpieczne. A władze miasta nie zwracają na 
to uwagi.

Prezentujemy również wyniki ankiety przeprow-
adzonej w Szkole Podstawowej nr 14 w Lublinie. 
Uczniów szkoły pytaliśmy, jaki jest według nich 
największy problem Sławina.

nasza dzielnica   sławin      lublin lab



Problemy dzielnicy Sławin według jej mieszkańców
Laura Karska 

Od kilku tygodni grupa osób z warsztatów dziennikarstwa zastanawia się nad 
problemami naszej dzielnicy – Sławin. Postanowiliśmy zapytać o nie mieszkańców. 
Odpowiedzi były różne. Jedni mówili, że dzielnica nie ma żądnych problemów, 
inni że ze Sławinka jest słaby dojazd do poszczególnych miejsc, a jeszcze inni, 
przeważnie młode matki mówiły o braku klubów przedszkolaka (inaczej fikolan-
dów dla małych dzieci). 

Przedstawiam kilka wywiadów z ludźmi, którzy mieszkają na Sławinie: 

Jaki jest największy problem dzielnicy?Jak można to zmienić? 

Edyta Kroszczyńska
Największym problemem naszej dzielnicy jest brak kiosku ruchu. Bilety 
normalne w tej chwili podrożały o 40 groszy. Problemem jest także brak 

dużego placu zabaw. Ten za kościołem jest bardzo dobrze wyposażony, lecz jak 
dochodzą dzieci z przedszkola jest za mało miejsca dla innych. Jedna huśtawka 
to za mało. 

Renata Słowińska
Największym problemem jest brak miejsc dla młodzieży. Młodzież, która 
nie ma gdzie się podziać stoi na przystankach i pije piwo. Na naszym osied-

lu można otworzyć świetlicę lub kawiarenkę. Taka świetlica jest przy kościele na 
ulicy Willowej. Młodzież ma tam zajęcia z nauczycielkami i wolontariuszami. 

Magdalena Flis
Wandalizm 
Chciałabym, żeby powstały nowe miejsca, gdzie można by było wyprowadzać 
psy, chodzić na spacery. Jakieś parki. 

Patryk Madej
Wg mnie jest za dużo śmieci na chodnikach i na ulicach. Możemy to zmienić 
przez bezinteresowne sprzątanie tych odpadów. 
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Wywiad. 
Z radną dzielnicy rozmawiają uczniowie
LublinLab-owcy: W naszej szkole przeprowadziliśmy ankietę na temat 
naszej dzielnicy. Uczniowie mówili o braku miejsc dla młodzieży. 
Najwięcej głosów oddano na basen…
Jadwiga Mach: Oczywiście ja ten pomysł popieram! Ciągle staram się 
o wybudowanie basenu na osiedlu. Cieszę się, że młodzież interesuje 
się osiedlem, na którym mieszkają . Możliwe, że przy nowej szkole 
powstanie basen, ale nie jednocześnie, ponieważ miasta nie stać na 
równoczesne wybudowanie szkoły i basenu. Zawsze popieram i będę 
popierać propozycje miejsc dla młodzieży, nie tylko na Sławinie.
LL-owcy: Czy  realizacja budowy basenu na naszej dzielnicy jest 
możliwa?
Jadwiga Mach : Tak już wcześniej wspominałam budowa basenu jest 
możliwa przy szkole, lecz po otwarciu nowej szkoły. Będę się o to 
starać.
LL-owcy :Co Pani myśli o naszym pomyśle wybudowania SkateParku 
w naszej dzielnicy?
Jadwiga Mach: Popieram! Takich miejsc jak Skatepark jest na Sławinie 
za mało. Wspominając wcześniej ciągle się staram o wybudowanie 
miejsc dla młodzieży na Sławinie.
LL-owcy: Jaki jest według Pani największy problem naszej dzielnicy?
Jadwiga Mach: Największym problemem dzielnicy jest brak miejsc 
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młodzieżowo/publicznych np. SkatePark, Basen, Klub itp.
LL-owcy: W jaki sposób my moglibyśmy przyczynić się do rozwiązania 
niektórych  budow SkateParku? 
Jadwiga Mach: Mieszkańcy Sławina są bardzo pomocni przy 
różnorodnych ważnych budowach. Można by było zorganizować 
osiedlowe sprzątanie, ja chętnie się dołączę
LL-owcy: Czy ma pani jakieś plany odnośnie zmian na naszej dziel-
nicy?  
Jadwiga Mach: We wtorek został ogłoszony przetarg na budowę 
szkoły przy ulicach Jana Lisa, Sławinkowska, Świerkowa. W tym 
roku rozpocznie się budowa szkoły przy powyżej podanych ulicach. 
Koniec budowy jest planowany w 2014r. Niewyobrażam sobie, jako 
mieszkanka Sławina, żeby we wrześniu 2014r. do szkoły nie przyszli 
pierwsi uczniowie. Możliwe, że przy otwartej szkole powstanie ba-
sen. A stara szkoła SP14 będzie Gimnazjum.:-)
LL-owcy: Czy jest na Sławinie jakieś miejsce, które Pani szczególnie 
lubi? 
Jadwiga Mach: Ja nie mam ulubionego miejsca, uwielbiam całą 
dzielnicę. Jak wiadomo Sławin jest najpiękniejszą dzielnicą Lublina, 
ponieważ jest w najwyższym punkcie Lublina, ma piękne krajobrazy, 
miejsca ( Muzeum Wsi Lubelskiej ).
LL-owcy:  Czy chciałaby pani przekazać coś naszym kolegom 
i koleżankom z SP 14? 
Jadwiga Mach: Pozdrawiam nauczycieli i uczniów SP14 jak zarówno 
mieszkańców Sławina.:-)



Moja wymarzona dzielnica
Przedstawiamy wyniki ogłoszonego przez redakcję konkursu 
“Moja wymarzona dzielnica”.
Prace plastyczne i literackie można było składać do 4 kwietnia. 

Komisja w składzie: Monika Flis, Agnieszka Jarmuł, Kasia Kalicka, Laura Karska
nagrodziła następujące osoby: 

1 miejce: Alicja Garbal, lat 7
2 miesjce: Julia Gnaś, lat 8
3 miejsce: Urszula Ostrowska, lat 11

Wyróżnienia: 
Greta Łosicka, lat 11
Emilia Juchno, lat 9
Oliwia Śliwińska, lat 8

nagrody: 
I MIEJSCE – SŁUCHAWKI NAUSZNE
II MIEJSCE – MP3 I KOSZULKA
III MIEJSCE –KSIĄŻKA I KOSZULKA
Wyróżnienia zostaną nagrodzone 
torbami!
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Moja wymarzona dzielnica

Dzielnica moja wymarzona, to jak chmurka
W olbrzyma ramionach
W niej cisza piosenki nuci
Deszcz płacze- muzyka gra
Liść szumu- piosenka łka
Domy, piękne, uśmiechnięte, okrągłe- jak księżyc 
Na  niebie szklane „oczka puszczają” do siebie
Trawa zielenią błyszczy
Drozd śpiewa na dzikiej wiśni
Szkoła już uczniów zaprasza by wiedzę ich raczyć co dnia
A ten  kościół- starusieńki- do ziemi czółko chyli
Do ziemi- cichutko. Pobożniutko.
Nagle ciszę śmiech rozcina- ten dziecięcy
I radosny- żniwa rozpoczyna
Już się śmieje cisza,
Już się śmieje deszcz,
Już się śmieje liść,
I tak nie od dziś
Nawet domy niewzruszone i księżyc na niebie
Dziś, w dzielnicy wymarzonej uśmiechają się do siebie.

Autorka wiersza: Urszula Ostrowska, lat 10
Nauczyciel: Agnieszka Kowalska
Szkoła Podstawowa nr 52 im. Marii Konopnickiej w Lublinie 


